

Title (en)

Packaging for construction material, in particular insulating panels for a facade

Title (de)

Vorrichtung zur Aufnahme von Baumaterial, insbesondere von Fassaden-Wärmedämmplatten

Title (fr)

Empaquetage pour matériaux de construction, en particulier panneaux d'isolation

Publication

EP 1469142 A1 20041020 (DE)

Application

EP 04008788 A 20040413

Priority

- DE 10317202 A 20030415
- DE 202004003779 U 20040311

Abstract (en)

The device for the holding of building material has at least two bags (20), each of which on its lower end (32) has a bottom wall (28) and side wall (30) projecting from it. Each bag has connecting elements (24,26) for the detachable connecting of adjacent bags on their facing ends (32,34). At least one of the bags has a fastening element (44) for the detachable fastening to a facade scaffold (10) or to the load holding component of a lift element installed on the facade scaffold.

Abstract (de)

Die Vorrichtung zur Aufnahme von Baumaterial, insbesondere von Fassaden-Wärmedämmplatten, ist versehen mit mindestens zwei Aufnahmbeuteln (20), von denen jeder an seinem unteren Ende (32) eine Bodenwand (28) und eine von dieser aufragende Seitenwand (30) sowie an seinem der Bodenwand (28) gegenüber liegenden oberen Ende (34) eine Öffnung aufweist. Ferner weist jeder Aufnahmbeutel (20) Verbindungselemente (24,26) zum lösbar Verbinden benachbarter Aufnahmbeutel (20) an deren einander zugewandten Enden (32,34) auf. Zumindest einer der Aufnahmbeutel (20) ist mit einem Befestigungselement (44) zur lösbar Befestigung an einem Fassadengerüst (10) oder an einem Lastaufnahmegergan (42) eines an einem Fassadengerüst (10) angeordneten Aufzugelements versehen. <IMAGE>

IPC 1-7

E04G 1/26

IPC 8 full level

E04G 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 5/00 (2013.01); E04G 5/003 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] WO 9946181 A1 19990916 - MARMORIT GMBH [DE], et al
- [A] DE 2852496 A1 19800619 - DUERR WALTER
- [A] DE 29707782 U1 19980827 - KOCH MARMORIT GMBH [DE]
- [A] DE 19726367 A1 19980108 - KOCH MARMORIT GMBH [DE]
- [A] DE 9419469 U1 19950216 - EFFEKEMANN MANFRED [DE]
- [A] GB 589205 A 19470613 - SPENCER MELKSHAM LTD, et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1469142 A1 20041020; EP 1469142 B1 20071017; AT E376110 T1 20071115; DE 502004005236 D1 20071129

DOCDB simple family (application)

EP 04008788 A 20040413; AT 04008788 T 20040413; DE 502004005236 T 20040413